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Frånvarande: 
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I tjänsten deltog: 
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Paragrafer 

§§ 1- 9    

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Elisabeth Landström 

Justerare: 

 

 

 

______________________                            _____________________________ 

Sigvard Ländin                                  Per Westberg  

   

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet 

öppnat. Ny ledamot Gurli Hedin hälsades välkommen. 

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§3 Val av ordförande och viceordförande 

Till ordförare för 2012 omvaldes enhälligt Sigvard Ländin och till vice ordförande omvaldes 

enhälligt Per Westberg. 
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§4 Anmälan av protokollsjustering 

Protokollet godkändes efter datumrättelse och lades till handlingarna. 

 

§ 5 Val av justerare till dagens protokoll 

Ordförande Sigvard Ländin och vice ordförande Per Westberg utsågs att justera dagens 

protokoll den 31 januari 2012 kl. 11.00. 

 

§ 6 Rapport från förtroenderåden  

Hässelgården 

Birgit Grahn rapporterade att man inte haft något förtroenderåd i år på grund av förändringar i 

verksamheten. Det finns en förhoppning om fortsatt förtroenderåd på Hässelgården även efter 

regibyte. Annica Dominius tar med sig frågan till den nya entreprenören Kosmo. 

Aktiviteter fortsätter som vanligt på avdelningarna.  

 

Skolörten 

Sonja Larsson var frånvarande vid dagens sammanträde. 

 

Koppargården 

Gun-Marie Gunnars hade inget att rapportera.  

 

§ 7 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 7 februari 2012. 

 

Ärende 10. Flyttning av sammanträdesdag. Från 15 maj 2012 till 22 maj 2012. 

I och med framflyttning av nämndsammanträde i maj 2012 väljer pensionärsrådet att flytta 

fram sitt sammanträde från den 7 maj 2012 till den 14 maj 2012.  

 

Ärende 11. Verksamhetsberättelse och bokslut 2011 för Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd. 

Pensionärsrådet ställer sig bakom förvaltningens förslag att identifiera och åtgärda den 

otrygghet finns på vård- och omsorgsboenden. 

Pensionärsrådet anser att skrivelsen om riskbedömningar av trycksår, fall och malnutrition 

behöver förtydligas så att det framgår att det görs en gång per år för samtliga boende. 

Pensionärsrådet menar att när det riktas kritik mot de privata utförarna, mot tidigare av 

kommunerna drivna verksamheter, kommer alltid som ett motargument ”det var inte så bra när 

allt drevs kommunalt heller”. Det finns dock en avgörande skillnad. I en kommunal 

verksamhet där målen inte uppfylls kan de förtroendevalda och förvaltningarna ingripa 

omedelbart. I 2011 års verksamhetsberättelse visar förvaltningen i en mening på sid. 25 näst 

sista stycket sista meningen på det avgörande problemet. Man skriver ”dels för att säkerställa 

att den enskilde får den hjälp som beviljats men också för att kontrollera att rätt ersättning 

utgår till utföraren”. Denna mening kan inte tolkas på annat sätt än att gällande system med 

privata utförare är bristfälligt i grunden. Denna arbetsuppgift kräver stora resurser som skulle 

ha kunnat komma de äldre till del. Pensionärsrådet kan nu med skärpa efter alla år med privata 

utförare konstatera att rådets kritik haft fog för sig och ställer frågan varför kommunen har så 

dåligt självförtroende för sin egen verksamhet att man inte vare sig kunnat höja kvaliteten eller 

effektivisera i den egna verksamheten utan att det skulle ske genom privatisering. 
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Ärende 12. Kvalitetsgarantier 2012.  

Pensionärsrådet anser att uttrycket garanti är vilseledande i detta sammanhang. En garanti 

åsyftar att någon form av ersättning utgår.  Pensionärsrådet anser också att respektive 

avdelningschef skulle ha skrivit under ärendet så det framgår i ärendet att den är godkänd av 

avdelningschef. 

 

Ärende 13. Trygghetsökande åtgärder. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 14. Rapport- Förlängning av utredningstider inom barn- och ungdom. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 15. Kostnadsanalys av äldreomsorg Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning. 

Pensionärsrådet har diskuterat och tagit del av ärendet. 

 

Ärende 16. Uppföljning av verksamheter som drivs av Aleris Omsorg AB i Hässelby-

Vällingby. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 17. Uppföljning av verksamheter som drivs av Carema Orkidén AB i Hässelby-

Vällingby. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 18. Uppföljning av verksamheter som drivs av Attendo LSS AB i Hässelby-Vällingby. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet.  

 

Ärende 19. Ansökan om medel för ökad bemanning på boenden för äldre med demenssjukdom. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet.  

 

Ärende 20. Ramavtalsuppföljning av hemtjänstverksamheter med lokal inom Hässelby-

Vällingby. 

Pensionärsrådet konstaterar att några utförare har dåligt resultat från brukarundersökningen 

inom områden som sammantagen nöjdhet och mat och måltider.  Pensionärsrådet anser att det 

i avtalet ska ställas högre krav på utförandet av tjänsterna.  

 

Ärende 21. Positionspapper om EU, staden och stockholmarna. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet.  

 

Ärende 22. 

Motion (2011:75) om uppkallande av en plats efter författaren Emelie Flygare-Carlén. 

Pensionärsrådet uppmärksammar en felskrivning. Författaren Flygare-Carlén är en kvinna och 

inte en man som det står i ärendet. 
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Ärende 23. Förslag till kvalitetsgaranti för vuxna som söker vård och behandling för 

missbruks/beroendeproblem. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet.  

 

Ärende 24. Samverkan kring barn som far illa eller riskerar att fara illa. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet.  

 

Ärende 25. Uppdragslista. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet.  

 

Ärende 26. Anmälan delegationsbeslut. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet.  

 

Ärende 27. Kulturvision 2030. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet.  

 

Ärende 28. Småbarn i riskmiljöer. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet.  

 

§ 8 Övrig information från äldreomsorgen. 

Annica Dominius informerar att Kosmo tar över driften av Hässelgårdens vård- och 

omsorgsboende den 1 mars 2012. Förberedelserna är i fullgång inför övergången. Ett tiotal 

personal har valt att inte gå över till Kosmo, dessa kommer att beredas tjänster på 

Koppargårdens vård- och omsorgsboende. Tillförordnad chef har slutat och enhetschefen på 

Skolörtens servicehus kommer att ansvara för Hässelgården fram till övertagandet. Kosmo har 

rekryterat en ny verksamhetschef till Hässelgården med långvarig erfarenhet från demensvård. 

Rekryteringar av sjuksköterskor pågår då det enligt avtalet kommer att finnas sjuksköterskor 

på plats dygnet runt. Förvaltningen kommer att hyra samlingssalen under ett år till för 

gemensamma aktiviteter i huset. 

Hemtjänsten på Hässelgårdens seniorboende flyttar sin lokal till C-huset. Hässelby strand 

flyttar från Persikogatan till Hässelgården. Det är samma enhetschef för bägge grupperna. 

 

På Koppargårdens dagverksamhet har Vingslaget haft anhörigmöte med information om vad 

som händer efter övertagandet den 1 mars 2012. All personal följer med verksamheten och 

kompetensutvecklingsplaner är gjorda och medarbetarna är inplanerade på utbildningar. 

 

På Koppargårdens vård- och omsorgsboende sker invigning vid övertagandet den 1 februari 

2012 mellan kl. 13.00 -16.00 på entréplanet. Nästan all personal går över till kommunen. I 

väntan på rekrytering av verksamhetschef blir klar går biträdande avdelningschef in som 

tillförordnad verksamhetschef. Rekryteringen förväntas bli klar vecka 9. Rekrytering av 

sjuksköterskor pågår. Inhyrning av sjuksköterskor kan bli aktuellt i väntan på fulltalig 

bemanning. Schemaläggning och upphandling av mat pågår. Inventering av inventarier pågår 

också. Relaxrummet kommer att tas bort men bion blir kvar. Projektor och nya sittvänliga 

möbler kommer att köpas in. 50 anställda saknar tillräckliga kunskaper i svenska språket är 

anmälda till språkutbildning via ”Arbetsam”.  Sjuksköterskorna kommer att få 
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handledarutbildning så att de kan handleda omvårdnadspersonal i det dagliga arbetet. Ny 

verksamhetschef kommer att definiera behov och fastställa verksamhetens organisation. En 

prioritering är att få igång det befintliga biblioteket som finns på bottenplan.   

 

§ 9 Övriga frågor 

PRO Vällingby låter meddela att de fått besked från Svenska bostäder om att deras hyresavtal 

på Duvedsvägen löper ut per den 30 september 2012. Ovisst vart de kommer att hitta ny lokal. 

 

§ 10 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte.  

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 12 mars 2012 klockan 10.00–

12.00 i lokal Markelius. Klockan 09.00-10.00 står lokalen till förfogande för rådets enskilda 

överläggning. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


